

Title (en)  
Protective skirting for wall footings

Title (de)  
Schutzwandsockelleiste

Title (fr)  
Système de banquette de protection basse de murs ou cloisons

Publication  
**EP 1197612 A1 20020417 (FR)**

Application  
**EP 01460063 A 20011010**

Priority  
FR 0012968 A 20001011

Abstract (en)  
[origin: FR2815063A1] The protection banquette comprises covering elements (E1) which are placed end to end. Their connecting edges are subdivided into plain edges (22) and rebate edges (20). The connecting edges extend beyond the top of the covering elements along a vertical return. The rebate part along this return is closed less well by a return part extension (120) which serves for the end top fixing of the covering elements in the wall to be protected. Each connection between covering elements comprises a plain connection edge of the one to be pressed and locked at its top in the rebate of the other.

Abstract (fr)  
Ce système comprend des éléments d'enveloppe (E1) destinés à être placés bout à bout, dont les bords de raccordement entre eux se subdivisent en des bords simples (22) et des bords à feuillure (20) destinés à les recevoir. Les bords de raccordement (22 et 20) se prolongent au-delà du sommet des éléments d'enveloppe (E) le long d'un retour vertical, et la partie de feuillure (20) le long de ce retour est fermée inférieurement par une partie (120) de prolongement dudit retour, laquelle sert à la fixation haute en extrémité des éléments d'enveloppe dans la paroi à protéger. Chaque raccordement entre deux éléments d'enveloppe (E1) comporte un bord de raccordement simple (22) de l'un à coller et verrouiller en son sommet dans le bord de raccordement à feuillure (20) de l'autre. <IMAGE>

IPC 1-7  
**E04F 19/04**

IPC 8 full level  
**E04F 19/04** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E04F 19/045** (2013.01); **E04F 19/0468** (2013.01); **E04F 19/0495** (2013.01); **E04F 2019/0413** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2702505 A1 19940916 - VILLAIN SA [FR]
- [A] EP 0619405 A1 19941012 - SOFIAC COUEDIC MADORE SARL [FR]
- [A] FR 2697277 A1 19940429 - DURCISSEURS FRANCAIS [FR]
- [A] DE 3534114 A1 19861030 - METODO SRL [IT]

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE TR

DOCDB simple family (publication)  
**EP 1197612 A1 20020417**; FR 2815063 A1 20020412; FR 2815063 B1 20021220

DOCDB simple family (application)  
**EP 01460063 A 20011010**; FR 0012968 A 20001011